
 
 
 
Commissievergadering 9-11-2020 
 
Ontwikkelingen MFA/KC Abbekerk 
 
Geachte commissieleden, 
 
In oktober 2018 heb ik namens Stichting Allure en basisschool De Plaats onze voorkeur 
uitgesproken om samen in een gebouw te komen met alle betrokken functies en 
voorzieningen daaromheen. 
 
We zijn nu twee jaar verder en er is veel gebeurd en tegelijkertijd is er te weinig gebeurd. 
Het blijkt lastiger en complexer dan van te voren gedacht om een MFA / kindcentrum in 
Abbekerk te realiseren. Ons doel is niet veranderd. We willen voor onze leerlingen nog 
steeds de beste onderwijsvoorziening en in onze optiek is dat nog steeds een MFA met de 
school. Vanuit de visie dat we krachten bundelen en optimaal kunnen samenwerken. Dat we 
gebruikmaken van gemeenschappelijke ruimtes, logistieke mogelijkheden benutten, 
efficiënter werken en een kloppend hart voor het dorp kunnen zijn. Wij zien daar met de 
financiële bezuinigingen vanuit de gemeente nog steeds mogelijkheden voor. Daar hebben 
wij u in een aparte brief over geïnformeerd. Naast de financiën is het samenwerken hierbij 
een belangrijke voorwaarde. De verschillende belangen en meningen maken dat soms 
lastig. Ik hoop dat we daar overheen kunnen stappen en kijken naar het belang van 
Abbekerk voor nu en voor de toekomst.  
 
In onze optiek kan er geen financieel voordeel behaald worden door beide gebouwen te 
renoveren dan wel te vernieuwen. Als wordt besloten dat een MFA met de school niet 
haalbaar is, dan conformeren wij ons daaraan. Samenwerking kunnen we niet afdwingen. 
En als er niet voldoende draagvlak is, dan heeft doorgaan met deze plannen een averechts 
effect.  
 
Het alternatief dat wordt genoemd om terug te gaan naar het plan uit 2018, de zogenaamde 
optie 1C, is wat ons betreft, nog steeds geen optie. De zorgen die toen gedeeld zijn door ons 
en andere partijen, gelden nog steeds.  
 
Als de school niet wordt meegenomen in het MFA / kindcentrum, dan heeft het huidige 
schoolgebouw een investering nodig. In dat geval wordt door de gemeente verwezen naar 
het IHP. In het IHP uit 2017 is er voor de De Plaats een koppeling met het dorpshuis 
opgenomen. Hoewel de plannen omtrent het dorpshuis toen nog niet concreet waren, 
hebben wij rekening gehouden met mogelijke ontwikkelingen in het dorp. Ik verwijs u 
hiervoor naar paragraaf 5.1, bladzijde 20 van het IHP. Afgelopen zomer is het IHP 
doorontwikkeld door de gemeente en de schoolbesturen.  
 



 
 
Voor De Plaats staat een bedrag van 2,6 miljoen opgenomen in het jaar 2024. Bestemd voor 
nieuwbouw en nog steeds gekoppeld aan de ontwikkeling MFA / Kindcentrum.  
 
Wij zijn graag bereid mee te denken naar de mogelijkheden en mee te werken aan 
onderzoek indien nodig.  
 
Ik hoop dat u met deze informatie een goede afweging kunt maken.  
 
Odette Meskers 
Bestuurder Stichting Allure 
 
 

 


